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To: 5.1.2 [ @minvws.nl];IEEE)REEEDIN @ minvws nl]
Ce: 5.1.2e ) [REE @minvwsnl]; coronaGMT[coronaGMT@minvws.nl]
From: 5.1.2e 5.1.2e |i
Sent: Sun 3/15/2020 12:51:16 PM

Subject: RE: Terugkoppeling contacten DEF

Received: Sun 3/15/2020 12:51:17 PM

Ik heb inmiddels via Ei de vraag gesteld wat er voor dit bijstandsverzoek nodig is en bereidheid om tekst aan te leveren. Gaat

ze uitzoeken.

Ze vraagt verder aanBR zij even wil terugkoppelen aanIEE de spoedberichtjes via de app.

Overigens heb ik uit de contacten met de intensivisten geenszins het beeld dat ze alles wat ze zelf maken ook willen claimen.

Het was vooral de bereidheid het proces te versnellen omdat we aan een termijn van de fabrikant van twee weken nu niets

hebben. Zij willen zelfs ook het liefst regie/coordinatie in de verdeling. Vraag is vooral even wie daarin welke rol krijgt.

Meer info over het bijstandsverzoek uit St Maarten volgt nog.

var:IEE) EEN rin

Verzonden: zondag 15 maart 2020 13:42

an; SEIS)EERc ives >;IEE)SEEc inv nb
CC: HER @ minvws.nl>; coronaGMT <coronaGMT@ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Terugkoppeling contacten DEF

Allen,
Ik zou het formele verzoek via de crisislijn laten lopen (dus PG ondersteuning). Volgens mij is de behoefte al eerder door OMT

aangegeven toch? Dan regelen via BTCb en hoger. Kun je dit verzoek daar neerleggen (wellicht kunnen wij tekstje aanleveren)

Wij doen coordinatie ism de ROAZ-en zodat er daar helderheid over is. Ziekenhuizen die technisch meewerken moeten

vervolgens niet automatissch een claim leggen op de apparaten.

Groet

Verzonden: zondag 15 maart 2020 13:25

@minvws.nl>;[INGESEEinv; n>Aan:

@ minvws.nl>; coronaGMT <coronaGMT®@ minvws.nl>CC:

Onderwerp: Terugkoppeling contacten DEF

Beste allen,

Ik heb zojuist met DEF gesproken. Zij hebben idd ongeveer 80 apparaten in de aanbieding. Wat zij nodig hebben om deze ter

beschikking te stellen.

- Morgen willen zij in het IAQ een beeld hebben over de schaarste hieraan.

Selman- Zij willen expliciet hebben dat VWS verantwoordelijk is voor de coérdinatie en de verdeling. Zij willen niet zelf hoeven

dealen met de verschillende veiligheidsregio’s. Dat heb ik alvast bevestigd, ik heb wel aangegeven dat wij ons hierin

uiteraard laten adviseren door andere partijen, en ook de logistieke kant uitbesteden.
-  Zij willen morgen in het IAQ een officieel bijstandsverzoek van VWS zien. Hoe kan ik dit het beste organiseren?

Knelpunt: DEF kan deze apparaten niet zelf opkalefateren en zijn hierin afhankelijk van de fabrikant. Die zegt er twee weken

over te doen. Die termijn past niet bij de huidige urgentie.

Ik heb daarna contact gehad met[AER =" de intensivistenclub. Zij willen daar met de medisch technologen uit

verschillende ziekenhuizen een rol in spelen, om te kijken of ze het zelf kunnen ipv via de fabrikant. Dan kan het werk verspreid
worden over verschillende ziekenhuizen en gaat het bovendien sneller. Ik heb nu aan DEF gevraagd of zij daaraan zouden willen

meewerken en welke concrete informatie zij hebben over de apparatuur.

Mogelijk moeten we deze samenwerking ook even betrekken bij het officiéle bijstandsverzoek[NEG
Wd

Verder zijn de intensivisten bereid een rol te spelen in de verspreiding van de apparatuur. Dat luistert blijkbaar nogal nauw, ik

weet niet zeker of dat ook via de GGD kan. Heb nu even gezegd dat we dat dan nog nader moeten uitwerken.

Groet, [NEE



98487

er ———
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Directie Geneesmiddelen en Medische Technologie

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

minvws.nl

www. minvws.nl


